

1. 中華民國 94 年 3 月 30 日經濟部經工字第 09404403190 號令訂定發布全文 8 點，並自 94 年 3 月 30 日生效
2. 中華民國 99 年 8 月 16 日經濟部經工字第 09904605140 號令修正發布全文 9 點，並自即日生效
3. 中華民國 101 年 10 月 9 日經濟部經工字第 10103318270 號令修正發布名稱及全文 10 點，自即日生效(原名稱：電子資訊國際產銷合作績優廠商獎項設置及實施要點)
4. 中華民國 104 年 10 月 6 日經濟部經授工字第 10420424041 號令修正發布第 4 點、第 5 點、第 9 點、第 10 點，並自即日生效

1. All eight clauses within this statute were enacted and promulgated in pursuant to MOEA Order on March 30, 2005 and became effective on March 30, 2005.
2. All nine clauses within this statute were amended and promulgated in pursuant to MOEA Order (Ref. No.: Jinggongtzu No. 09904605140) on August 16, 2010 and became effective on the same date.
3. The title and all ten clauses of this statute were amended and promulgated in pursuant to MOEA Order (Ref. No.: Jinggongtzu No. 10103318270) on October 9, 2012 and became effective on the same date. (Original statute title: IPO Awards Establishment and Implementation Guidelines for Outstanding Electronics and Information Companies Cooperating in International Production and Marketing)
4. Clauses 4, 5, 9, and 10 within this statute were amended and promulgated in pursuant to MOEA Order (Ref. No.: Jinggongtzu No. 10420424041) on October 6, 2015 and became effective on the same date.